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Након одлуке Горана Весића да у летњем добу кити Београд за дочек Нове године,
одборничка група „Савез за Србију“ јавно пита да ли се ми налазимо у „златном добу“,
или у предворју лудила?

  

  

– Свака нормална градска власт се у септембру бави успешним почетком школске
године, унапређењем јавног превоза и другим важним питањима. Актуелна власт у
Београду је, међутим, одлучила да у септембру акценат стави на постављање
новогодишњег декоративног осветљења. У ситуацији када у Београду нема ниједне нове
школе, нема бесплатних уџбеника, нема довољног броја возача ГСП-а и бележи се
пораст свих врста насиља, невероватно је да је градска управа заузета постављањем
уличних лампиона и генералном пробом за дочек Нове године, наводи се у саопштењу.

  
  

Jovanović: Osvetljavanje ludila u Beogradu https://t.co/VCYfcHWNZm

  — Nikola Jovanovic (@Nik_Jov) September 11, 2018    
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https://t.co/VCYfcHWNZm
https://twitter.com/Nik_Jov/status/1039594581107658753?ref_src=twsrc%5Etfw
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Одборничка група „Савез за Србију“ предлаже да се искористи старо осветљење, које је
такође вишеструко преплаћено.

  

– Предлажемо да се предвиђених 300 милиона динара искористи у интересу обичних
људи у Београду, од којих многима недостају елементарне ствари. Предлажемо и да се
припрема Београда за дочек Нове године обави уочи Нове године, као што налаже
елементарна логика. Шта о свему овоме мисли градоначелник Београда, ако га уопште
има?, речено је у саопштењу.

  

(Данас)

  

Видети још:  Београд: Почело постављање новогодишње расвете
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http://www.nspm.rs/hronika/beograd-pocelo-postavljanje-novogodisnje-rasvete.html

